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Jsme letos 57letý klub, protože nás 
předchůdci v  roce 1952 založili. 
Za ta léta  se mnohé změnilo, ale 
fotogra'e nám zůstává stále 
krásnou zábavou.  V  době 
vrcholné činnosti měl klub až 46 
členů a většina z  nich tvořila 
krásné, černobílé i barevné 
lahůdky.

Nelze nevzpomenout takových 
jako byl Lubomír Štěpán Hon 
SČF, Josef Tietz, Josef Kováč, 
Vladimír Širlo, Richard Kindl a 
také velmi úspěšný autor Bohumil 
Eichler, nositel QEP. 

Dnes, kdy je mnoho věcí jinak a 
kdy jsme se rozloučili se skupinou 
lidí, kteří neměli chuť táhnout na 
čas klubovou činnost,  má klub 7 
členů na různém stupni aktivity a 
tvorby.

Někte ř í z  tě ch c o o d nás 
v průběhu let odešli a „udělali“ se 
pro sebe se fotkou živí, ale to není 
tak podstatné, technika a život nás 
o v l á d á a j e n e z b y t n é s e 
přizpůsobit. Naše práce jsou 
rozmanité, tak jako jsou naše i 
vaše chutě  a nálady.  Není to 
žádný exkluzivní výběr, ale jen 
malá část našeho bohatého 

archivu z pár posledních roků. 
Min. 35 našich „lepších“ prací 
nám l on i č i l e to s ,  j a ko 
každoročně, obíhalo v mapových 
okruzích,  38. a 39. Turnovském a 
46. a 47. České Budějovice. Zde 
sklízíme nejeden úspěch, včetně 
v ítězstv í j ednot l ivců , a le i 
průměrná umístění. Zúčastnili 
jsme se zrodu nového map. 
o k r u h u P o r t a B o h e m i c a 
s ústeckými kluby, když jsme i zde 
předtím vystavovali své práce 
v  klubových kolekcích. Jsou mezi 
námi autoři kteří vystavují solově, 
s  jiným uskupením, ale také pod 
naším FkDV jménem - se členy 
pražského PENTAX Klubu ve 
Vltavské, a dále pak předvedou 
svoje fotopráce při klubových 
výstavkách např. ve Sněžníku při 
zahájení provozu po rekonstrukci, 
ve SChKOLabské pískovce a zde v 
Synagoze. Nebo také jiný člen se 
honosí  autorstvím webu NIKON 
Klubu ČR atd.  

No a jak to už v životě bývá, klub 
kromě úbytku členů přišel díky 
planým slibům majitelů některých 
objektů o důležitou komunikační 
jednotku – vývěsní skříňku. Ta 
byla obrazem a určitým měřítkem 
úrovně naší práce a bohužel jsme 

zat ím nenaš l i náhradu pro 
zpětnou instalaci a tím také 
zpestření a zvýšení zájmu o klub a 
jeho činnost. Tady jsme celá léta 
vystavoval i soutěžní práce, 
důležité kontaktní informace, 
pozvánky, nápady ….

Děkujeme Vám,  že jste byli 
ochotni shlédnout naše práce a že 
se Vám alespoň trochu líbily,  
potěší to nejednoho fotografa-
amatéra.

Fotogra'e, jako úžasný vynález, si 
razí dál cestu technikou i lidskými 
srdci a my jí přejeme, stejně jako 

Vám a nám pevné zdraví a skvělou 
kresbu na snímcích !! 

Za fotoklub František VLASATÝ 
                                                                                        

Fotoklub se představuje
DOVOLTE, ABYCHOM SE OPĚT VELMI STRUČNĚ PŘEDSTAVILI.
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Jiří  Masaryk
Narozen v  roce 1947 v  Děčíně. 
Fotogra$i se aktivně věnuje od svého 
útlého mládí. Jeho „miláčkem“ byl 
OLYMPUS, s  nímž nafotil ohromné 
množství snímků. Snem však byl 
NIKON, s nímž nyní loví své objekty. 
Základem jeho tvorby je reportážní 
fotogra$e všeho druhu. Fotí akty, 
krajiny a městská zákoutí, v  mnoha 
případech s  důrazem na detail. Má 
rád preciznost. Temná komora pro 
něj bývala rájem tvorby nevšedních 
snímků. Proto také celý fotogra$cký 
proces a zpracování má v malíčku. 
S  příchodem digitechniky se mění 
jeho projev, zatím se částečně spoléhá 
na práci minilabů. Cca 43 let je 
fotogra$cky velmi aktivním členem 
děčínského fotoklubu nejprve pod 
názvem Fotoklub DESTA, SKP, poté 
DĚČÍNSKÝ  VÝBĚR.  V  klubové 
tvorbě patří dlouhá léta k  úspěšným 
autorům. Jeho práce kolují v 
Mapovém okruhu České Budějovice a 
Turnovském MO, kde se v  několika 
ročnících umístil v  přední linii 
autorů. Jeho tvůrčí činnost přispívá 
k dobré práci klubu. 

Josef Korbel
Na svět př išel ve Varnsdorfu 
začátkem roku 1982. Od té doby 
vyrůstal s  fotogra$í. S  prvním 
fotoaparátem ho seznámil otec, který 
bohužel odešel dřív, než mu předal 
všechny fotogra$cké zkušenosti. 
Aktivně se fotografování věnuje 
přibližně 5 let. Začínal se Zenitem a 
postupně přes Prakticu a Canona 
přešel k  digitální fotogra$ i a 
současnému fotopřístroji Canon 

400D. Č lenem fotoklubu 
DĚČÍNSKÝ VÝBĚR je teprve 

krátce. Nejčastějším námětem jeho 
fotogra$í jsou panoramatické výhledy 
do našeho kraje, fauna ČR a 
samozřejmě přátelé. Svoji specializaci 
zatím stále ještě hledá. Fotogra$cký 
sen sní o skloubení foto-záliby se 
zaměstnáním, popř. cestováním.

Filip Molčan
Narozen v roce 1981 v Děčíně. Člen 
fotoklubu DĚČÍNSKÝ VÝBĚR od 
r o k u 2 0 0 6 a z a k l a d a t e l 
internetového fotoklubu NikonClub 
Česká republika se ve své tvorbě 
věnuje především fotografování 
krajiny a architektury. Při svých 
toulkách za obrázky navštívil více 
než 20 zemí v Evropě, Asii, Africe a 
Karibské oblasti. Fotogra'i se 
věnuje od roku 2004. Je také členem 
České federace fotogra'ckého 
umění.

Zdeněk Slavík
Narozen v  roce 1973 v  Děčíně. 
První setkání s  fotogra'í zažil 
s  otcem, který ho učil zpracovávat 
č e r n o b í l é m a t e r i á l y 
v  i m p r o v i z o v a n é d o m á c í 
fotokomoře. Vážněji se fotogra'í 
zabývá od r.  1999, kdy se stal 
členem fotoklubu Děčínský výběr, 
v součastnosti je jeho předsedou. Již 
mnoho let věrný značce Nikon, 
v  současnosti jejím digitálním 
zrcadlovkám. Úspěšný účastník  
Turnovského mapového okruhu a 
MO České Budějovice. Věnuje se 
fotogra'i krajiny, architektuře, 
portrétu a ateliérové fotogra'i. 

Emílie Mrazíková
Narozena v 1946 v Kostelci nad 
Orlicí Od roku 1948 do 1969 bydlí v 
Jílovém u Děčína, kde v letech 
1963-1969 sp olupracova l a s 
"Fotokroužkem -Sepap Jílové". Zde 
vznikaly její první, amatérské 
fotogra'e s Flexaretem VI. Od roku 
1970 žije v Děčíně. Amatérské 
fotogra'i se po dlouhé pauze začala 
opět věnovat od roku 2004, kdy  se 
stala členkou fotoklubu "Děčínský 
v ý b ě r " . Po s l e d n í d v a r o k y 
fotografuje digitálním fotoaparátem 
NIKON D70s.

František  Vlasatý   
N a r o z e n v  r o c e 1 9 4 4 v e 
Strakonicích. O fotogra'i se zajímá 
od počátku  70tých let. Začínal 
„měchem“ a Mikromou. Inspirací 
pro něj byly práce členů klubu ve 
vývěsní skříňce. Přes EXAKTU se 
postupně dostává k  PENTAXU, 
který je jeho jedinou a oblíbenou 
z n a č k o u . J e h o p r á c e t v o ř í  
především reportážní fotogra'e. 
Miluje portrét, krajinu, sport a 
detail. V klubové činnosti   se více 
věnuje organizaci. Jeho fotopráce 
však kromě klubových výstav také 
prošly Sudkovým MO, Mapovým 
okruhem České Budějovice a 
Turnovským MO. Drobné úspěchy 
a výstavní činnost s  FkDV je 
doplněna 35 letým členstvím 
v  PENTAX klubu Praha s  nímž 
o p a k o v a n ě v y s t a v o v a l i n a 
Interkameře. 

Členové fotoklubu se představují


